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OBČINA DESTRNIK 

OBČINSKI SVET 
VINTAROVCI 50 

2253 DESTRNIK 
TRR: 01218-0100016674 

ID za DDV: SI 76286193 
Telefon: 02 7619250        Telefax: 02 7619252            E-Mail: obcina.destrnik@destrnik.si        Matična št.: 5882966           www.destrnik.si 

    

Štev.: 900-3/2016-11R 

Datum: 04. 04. 2016 

Z A P I S N I K 

 

11. redne seje Občinskega sveta Občine Destrnik, ki je bila v četrtek, dne 31. 03. 2016 ob 

17.00 uri v prostorih Volkmerjevega doma kulture, Janežovski Vrh 44. 

 

Ad. 1.  Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

Župan odpre sejo. 

 

Prisotni: Žiga Volgemut, Branko Horvat, Majda Kunčnik, Bojan Potrč, Ivan Zorec, Milan 

Kuri, Robert Arnuš, Urša Zver, Silvester Horvat in Elizabeta Fras. 

 

Upravičeno odstotni:    Simona Lacko – predsednica Nadzornega odbora 

 

Neupravičeno odsotni: / 

 

Ostali prisotni: Župan -  Vladimir Vindiš,  Darinka Ratajc, Sonja Mahorič, Metka Kajzer – 

občinska uprava. 

 

Župan ugotovi, da je Občinski svet Občine Destrnik (v nadaljevanju: občinski svet) sklepčen.  

 

Ad. 2.  Pregled in potrditev zapisnika 10. redne seje OS 

Župan odpre razpravo. 

 

 Milan Kuri, navezal bi se na moje vprašanje, iz prejšnje seje in sicer zakaj prihaja do razlike 

v proračunu za leto 2015, ko smo prenesli samo 930.000 eurov sredstev iz naslova 

namenskega kredita. Prejel sem razlago, ker smo lansko leto ta sredstva prerazporedili in smo 

vam to dovolili šele v lanskem letu. Zakaj potem prihaja do razlike in zakaj manjka okrog 

330.000 eurov, zakaj so se sredstva porabila. 

 

Župan, ta denar je bil vezan tudi na prodajo nepremičnin in do prodaje le teh ni prišlo. Boste 

pa prejeli pisni odgovor. 

 

Župan obvesti člane občinskega sveta, da se bo danes glasovanje vršilo z dvigom rok. 
 

Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 1 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje zapisnik 10. redne seje Občinskega sveta z dne 11. 12. 

2015 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti   
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Ad.3. Pregled in potrditev zapisnika 2. dopisne seje OS 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave, Župan poda predlog sklepa na glasovanje 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 2 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje zapisnik 2. dopisne seje Občinskega sveta z dne 19. 

01. 2016 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti   

 

Ad.4. Pregled in potrditev zapisnika 3. dopisne seje OS 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave, Župan poda predlog sklepa na glasovanje 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 3 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje zapisnik 3. dopisne seje Občinskega sveta z dne 18. 

02. 2016 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti   

 

Ad 5. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

Župan, predlagam da se doda nova 16a točka dnevnega reda – Soglasje k sklenitvi Aneksa št. 

1 h koncesijski pogodbi št. 014-3/2015-18 z dne 18. 8. 2015 za energetsko pogodbeništvo v 

objektih Občine Destrnik. Za to točko dnevnega reda, ste gradivo danes v papirni obliki 

prejeli na mizo. 

 

Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 4 

Na dnevni red 11. redne seje se uvrsti 16. a točka – Soglasje k sklenitvi Aneksa št. 1 h 

koncesijski pogodbi št. 014-3/2015 z dne 18. 8. 2016 za energetsko pogodbeništvo za objekte 

Občine Destrnik. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti   

 

Župan poda v obravnavo naslednji dnevni red: 

1.  Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

2. Pregled in potrditev zapisnika 10. redne seje OS 

3. Pregled in potrditev zapisnika 2. dopisne seje OS  

4. Pregled in potrditev zapisnika 3. dopisne seje OS 

5. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

6. Letni program organizacij in društev na področju humanitarnih in ostalih dejavnosti za 

leto 2016 

7. Letni program kulture Občine Destrnik za leto 2016 

8. Letni program športa Občine Destrnik za leto 2016 

9. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni 

dom Ptuj 

10. Odlok o turistični taksi v Občini Destrnik 

11. Razrešitev predsednice vaškega odbora Janežovci 

12. Določitev kandidatke za članico Sveta območne izpostave JSKD Ptuj 

13. Imenovanje predstavnice v Svet javnega zavoda Zdravstveni dom Ptuj 

14. Sklep o zadolžitvi 2016 in 2017 
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15. Sklep o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za izvedbo nadomestnih volitev za 

člana Občinskega sveta Občine Destrnik v 3. volilni enoti, ki bodo 17. 4. 2016 

16. Pravilnik o sredstvih za delo svetniških skupin in samostojnih svetnikov v Občini 

Destrnik 

16.a  Soglasje k sklenitvi Aneksa št. 1 h koncesijski pogodbi št. 014-3/2015-18 z dne 18. 

8. 2016 za energetsko pogodbeništvo v objektih Občine Destrnik. 

17. Sklep o prodaji nepremičnine – k. o.  Gaj 

18. Sklep o prodaji nepremičnine – k. o.  Jiršovci 

19. Sklep o prodaji nepremičnine – k. o.  Janežovski Vrh 

20. Sklep o nakupu nepremičnine – k. o.  Destrnik 

21. Sklep o nakupu nepremičnine – k. o.  Destrnik (Zasadi) 

22. Sklep o nakupu poslovnih prostorov – k. o.  Janežovski Vrh 

23. Pobude in vprašanja 

24. Razno 

 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker člani Občinskega sveta nimajo pripomb, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 5 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje dnevni red  v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Ad. 6.  Letni program organizacij in društev na področju humanitarnih in ostalih 

dejavnosti za leto 2016 

Majda Kunčnik, Odbor za šolstvo, kulturo, socialo in društva je obravnaval na svoji redni seji, 

omenjeno gradivo in po razpravi na odboru, predlaga odbor, občinskemu svetu, da Letni 

program organizacij in društev na področju humanitarnih in ostalih dejavnosti za leto 2016 

potrdi v predlagani vsebini. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave, Župan poda predlog sklepa na glasovanje 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 6 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Letni program organizacij in društev na področju 

humanitarnih in ostalih dejavnosti za leto 2016 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti   

 

Ad. 7. Letni program kulture Občine Destrnik za leto 2016 

Majda Kunčnik, Odbor za šolstvo, kulturo, socialo in društva je prav tako obravnaval Letni 

program kulture za leto 2016. Gradivo ste prejeli, od lanskega leta se razlikuje v manjši 

spremembi in sicer pri višini sredstev, o razdelitvi sredstev pa bo odločala komisija. Odbor 

predlaga Občinskemu svetu, da Letni program potrdi v predlagani vsebini. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave, Župan poda predlog sklepa na glasovanje 
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Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 7 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Letni program kulture Občine Destrnik za leto 2016 v 

predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti   
 

Ad. 8. Letni program športa Občine Destrnik za leto 2016 

Majda Kunčnik, tudi ta letni program smo obravnavali na seji Odbora za šolstvo, kulturo, 

socialo in društva. Odbor predlaga Občinskemu svetu, da ta Letni program potrdi v predlagani 

vsebini. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave, Župan poda predlog sklepa na glasovanje 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 8 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Letni program športa v Občini Destrnik za leto 2016 v 

predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti   
 

Ad. 9. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 

Zdravstveni dom Ptuj 

Majda Kunčnik, Odbor za šolstvo, kulturo, socialo in društva je obravnaval gradivo za to 

točko dnevnega reda, po daljši razpravi na odboru, moram reči, da nismo našli nekih zadev, 

zakaj Občinski svet ne bi potrdil predlaganega odloka. Odbor je ugotovil, da za občino 

sprejem tega odloka, ne bi imel nobenih finančnih obveznosti. Glede sprejema tega odloka, se 

je odbor odločitev, da odločitev o sprejemu odloka prepušča Občinskemu svetu. 

 

Župan, dodaja se enota fizioterapije in zdravstveno vzgojni center, kar pomeni, da bodo večje 

servis za naše občane in občane celotnega ptujskega okoliša. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave, Župan poda predlog sklepa na glasovanje 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 9 

Občinski svet Občine Destrnik sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni dom Ptuj po skrajšanem postopku. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti   
 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 10 

Občinski svet Občine Destrnik sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni dom Ptuj  v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti   
 

Ad. 10. Odlok o turistični taksi v Občini Destrnik 

Župan, v Občini Destrnik imamo ponudnike, ki izvaja dejavnost nočitve in bivanja turistov, 

ker do sedaj nismo imeli tega odloka, nismo morali pobirati turistične takse. Ker pa je 

zakonsko določeno, da se turistična taksa pobira, imamo danes podzakonskih akt s katerim bo 

Občina Destrnik, lahko pobirala turistično takso. 

 

Urša Zver, na Odboru za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem smo obravnavali Odlok o 

turistični taksi v Občini Destrnik. Podlaga za sprejem našega Odloka je Zakon o spodbujanju 
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turizma, v skladu s tem zakonom plačujejo turistično takso državljani Republike Slovenije in 

tujci, ki v turističnem območju izven svojega stalnega prebivališča uporabljajo storitve 

prenočevanja v nastavitvenem objektu. Predloženi odlok ureja plačilo turistične takse, način 

obračuna, višino plačila turistične takse in nadzor nad njenim pobiranjem. Višino turistične 

takse določa občina. Predlagamo, da je turistična taksa v Občini Destrnik določena v višini 5 

točk, kar znese po osebi na dan 0,57 eura. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Elizabeta Fras, prav je, da bomo sprejeli ta odlok, saj nam Zakon nalaga, da moramo pobirati 

turistično takso.  7. člen govori, če je turist oproščen plačila ali dela plačila turistične takse, 

mora biti vpisan razlog oprostitve iz 6. člena tega odloka v evidenci, ki je določena v 10. 

členu tega odloka. V 10. členu odloka, pa je govora samo o nadzoru o pobiranju in odvajanju 

turistične takse. Zato se naj v 6. člen v zadnjem delu člena briše naslednje besedilo: »ki je 

določena v 10. členu tega odloka«, ker je nesmiselno. 

 

Župan, predlagam, da ta del v 6. členu izbrišemo in o odloku danes vseeno glasujemo. Bomo 

izbrisali to in glasujemo, kot da tega besedila ni v odloku. 

 

Ker druge razprave ni bilo, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 11 

Občinski svet Občine Destrnik sprejme Odlok o turistični taksi v Občini Destrnik po 

skrajšanem postopku. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti   

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 12 

Občinski svet Občine Destrnik sprejme Odlok o turistični taksi v Občini Destrnik v predlagani 

vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti   
 

Ad. 11. Razrešitev predsednice vaškega odbora Janežovci 

Urša Zver, Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je obravnavala odstopno 

izjavo predsednice vaškega odbora Janežovci, ga. Irene Markež, odstopa z mesta predsednice 

vaškega odbora in tudi kot članica vaškega odbora. Glede na podano odstopno izjavo 

Komisija predlaga Občinskemu svetu, da predlog sklepa obravnava in sprejme. 

 

Župan, sklep o razrešitvi imamo, nimamo pa novega člana in tudi ne predsednika. Zato je 

potrebno vaški odbor pozvati, da podajo predlog za novega predsednika, ali pa določijo enega 

izmed sedanjih članov vaškega odbora. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave, Župan poda predlog sklepa na glasovanje 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 13 

Iz mesta predsednica vaškega odbora Janežovci se razreši Ireno Markež, stan. Janežovci 8, 

Destrnik. 

Ta sklep začne veljati z dnem sprejema na Občinskem svetu. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti   
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Ad. 12. Določitev kandidatke za članico Sveta območne izpostave JSKD Ptuj 

Urša Zver, ker se večini svetov območnih izpostav JSKD izteka štiriletni mandat, je direktor 

JSKD, začel postopek konstituiranja novih svetov območnih izpostav in Občino Destrnik 

pozval, da najpozneje do 15. 4. 2016 predlaga svojega kandidata za člana sveta območne 

izpostave. Svet območne izpostave šteje 18 članov, od katerih Mestna občina Ptuj predlaga v 

imenovanje tri svoje predstavnike, vseh preostalih 15 občin, ki spadajo v to izpostavo, pa 

vsaka po enega predstavnika. Na javni poziv je prispel en predlog za imenovanje, in sicer 

kandidatke Majde Kunčnik. Predlog je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja potrdila in predlaga, da Občinski svet potrdi predlagani sklep. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave, Župan poda predlog sklepa na glasovanje 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 14 

Občinski svet Občine Destrnik kot kandidatko za članico Sveta območne izpostave Javnega 

sklada RS za kulturne dejavnosti Ptuj določi Majdo Kunčnik, stanujočo Vintarovci 75/a, 

Destrnik.  

Mandatna doba imenovane v svetu območne izpostave začne teči z dnem konstituiranja 

novoizvoljenega sveta območne izpostave. 

Ta sklep začne veljati z dnem sprejema na občinskem svetu in se objavi v Uradnem glasilu 

slovenskih občin. 

Sklep sprejet: 9 za, 0 proti, 1 vzdržan   

 

Ad. 13. Imenovanje predstavnice v svet javnega zavoda Zdravstveni dom Ptuj 

Urša Zver, ker se Svetu javnega zavoda Zdravstveni dom Ptuj izteka mandat je Kolegij 

županov Spodnjega Podravja na 5. redni seji kolegija, dne 7. 12. 2015 sprejel sklep, da 

predstavnika z levi breg Drave imenuje Občina Destrnik, za desni breg Drave pa Občina 

Hajdina. Prispel je en predlog za imenovanje, in sicer kandidatke Elizabete Fras, predlog 

Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je, da Občinski svet potrdi predlagani 

sklep. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave, Župan poda predlog sklepa na glasovanje 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 15 

Občinski svet Občine Destrnik za predstavnico občin ustanoviteljic levega brega Drave v Svet 

javnega zavoda Zdravstveni dom Ptuj imenuje Elizabeto Fras, stanujočo Placar 24/a, 

Destrnik. 

Mandatna doba imenovane v svetu območne izpostave začne teči z dnem konstituiranja 

novoizvoljenega sveta. 

Ta sklep začne veljati z dnem sprejema na občinskem svetu in se objavi v Uradnem glasilu 

slovenskih občin. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti   
 

Ad. 14. Sklep o zadolžitvi 2016 in 2017 

Darinka Ratajc, na dopisni seji v februarju, ste že sprejemali sklep o uvrstitvi nove investicije 

Mihelič – Kramar v načrt razvojnih programov. Z tem projektom smo se prijavili na 23. člen 

ZFO, vendar je potrebno prijavo dopolniti z sklepom o zadolžitvi. Po zakonu pripada občini 

5% sredstev za investicije, po pozivu, ki smo ga prejeli je teh 5% sedaj razdeljenih tako, da je 

2% sredstev nepovratnih in 3% kot povratna sredstva v obliki kredita. Ker je potrebno 



 7 

predložiti zraven sklep o možnosti zadolžitve, predlagamo da sklep v predlagani vsebini 

potrdite. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Milan Kuri, po mojem proračun za leto 2016 ni bil dobro pripravljen, ker nismo predvideli te 

zadolžitve. 

 

Župan, stvar je v tem, da je razpis prišel konec januarja 2016, ko smo mi že imeli sprejeti 

proračun in ob sprejemu proračuna za leto 201, še nismo vedeli v kakšni obliki se bo 

financiralo iz naslova 23. člena ZFO. Investicijo bi izvedli v dveh letih in sicer 2016 in 2017, 

kot povratna sredstva je država določila, ker v državnem proračunu primanjkujejo denarna 

sredstva. Je pa to ta trenutek edina možnost, da izvedemo to investicijo, ki pa je smiselna, saj 

lahko ta del zaselka, priključimo na obstoječo čistilno napravo. 

 

Branko Horvat, tu gre za odsek ceste in kanalizacije, ki je v tem trenutku smiselna investicija, 

saj lahko to kanalizacijo takoj priključimo na obstoječo čistilno napravo. Prav je, da naredimo 

vse v tej smeri, da pride do realizacije investicije. 

 

Župan, prednost tega zaselka je v tem trenutku lega in bi smiselno bilo, da bi to investicijo 

lahko že izvedli v sklopu gradnje kanalizacije, ki se je delala okrog tega zaselka. 

 

Elizabeta Fras, vsi si želimo kanalizacijo, vsak od nas ima svoje želje v proračunu, zagotovo 

pa je, da iz vse dokumentacije, ki smo jo dobili predložene je razvidno, da je ta kredit zelo 

ugoden, saj ni nobenih obresti in bi bilo nesmiselno, da ne bi tega izkoristili. 

 

Ker ni bilo druge razprave, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 16 

Občinski svet Občine Destrnik sprejme sklep, da se za projekt »Ureditev infrastrukture 

Mihelič – Kramar« porabijo v letu 2016 sredstva 23. člena ZFO v višini 50.162 eurov kot 

nepovratna sredstva in 75.243 eurov kot povratna sredstev in s tem Občinski svet soglaša, da 

se za povratna sredstva najame kredit. 

Občinski svet Občine Destrnik sprejme sklep, da se za projekt »Ureditev infrastrukture 

Mihelič – Kramar« porabijo v letu 2017 sredstva 23. člena ZFO v višini 50.162 eurov kot 

nepovratna sredstva in 75.243 eurov kot povratna sredstev in s tem Občinski svet soglaša, da 

se za povratna sredstva najame kredit. 

 Ta sklep začne veljati takoj. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti   

 

Ad. 15. Sklep o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za izvedbo nadomestnih 

volitev za člana Občinskega sveta v 3. volilni enoti, ki bodo 17. 4. 2016 

Župan, ob vsakih volitvah mora Občinski svet sprejeti sklep o delni povrnitvi stroškov volilne 

kampanje, da pa so upravičeni do sredstev je potrebno doseči tudi določene rezultate. Višina 

teh sredstev je že kar nekaj časa ista, zato predlagam, da Občinski svet sprejme predlagani 

sklep. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave, Župan poda predlog sklepa na glasovanje 
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Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 17 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Sklep o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za 

izvedbo nadomestnih volitev za člana Občinskega sveta v 3. volilni enoti, ki bodo 17. 4. 2016 

v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti   

 

Ad. 16. Pravilnik o sredstvih za delo svetniških skupin in samostojnih svetnikov v Občini 

Destrnik 

Župan, v lanskem letu smo sprejeli popravek v Statutu, da se uvedejo svetniške skupine. Če 

želimo, da deluje svetniška skupina morajo za to biti 3 svetniki, kar pa je pri 11 članskem 

Občinskem svetu, to zelo težko zagotoviti. Zato predlagamo, da za osnovo ne vzamemo samo 

svetniške skupine, ampak vsakega posameznega člana Občinskega sveta. Osnova za določitev 

sredstev je tako, posamezni član Občinskega sveta. 

 

Bojan Potrč, na seji Odbora za plan in finance smo pregledi ta pravilnik. Odbor predlaga 

Občinskemu svetu, da sprejme Pravilnik v predlagani vsebini. 

 

Župan, višino sredstev bomo zagotovili z rebalansom proračuna. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave, Župan poda predlog sklepa na glasovanje 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 18 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Pravilnik o sredstvih za delo svetniških skupin in 

samostojnih svetnikov v Občini Destrnik po skrajšanem postopku. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti   

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 19 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Pravilnik o sredstvih za delo svetniških skupin in 

samostojnih svetnikov v Občini Destrnik v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti   
 

Ad. 16. a – Soglasje k sklenitvi Aneksa št. 1 h koncesijski pogodbi št. 014-3/2015-18 z dne 

18. 8. 2015 za energetsko pogodbeništvo v objektih Občine Destrnik 

Darinka Ratajc, dne 18. 8. 2015 je občina s Petrolom podpisala koncesijsko pogodbo in v 

skladu s to pogodbo so se dela izvedla. In s 1. 1. 2016 se je začela uporaba toplotne energije 

in tudi energetsko knjigovodstvo se je začelo voditi. Vse skozi se je govorilo tudi o hlajenju 

teh objektov, na podlagi tega smo pozvali Petrol. Za izvedbo dodatne investicije proizvodnje 

hladu iz koncesionarjevih naprav za proizvodnjo toplote ter posledično dobava hladu za 

obratovanje obstoječih klimatov, skladno z 18. členom koncesijske pogodbe, koncesionar 

uveljavlja intervencijsko pravico. Z uveljavljanjem intervencijske pravice koncesionar 

prevzame financiranje gradbenih in inštalacijskih del, ki so potrebna za vzpostavitev 

proizvodnje in dobave hladu, kot izhaja iz Idejne tehnološke zasnove ureditve hlajenja v 

objektih občine Destrnik. Zaradi namere koncedenta po odsvojitvi objekta Občinska stavba 

ter posledično celotne opustitve ukrepov za doseganje prihrankov na tem objektu, koncesionar 

ponuja koncedentu dogovor po odkupu že vgrajene opreme. Ta aneks, razen stroškov 

izgradnje hladu, ne predstavlja nobenih dodatnih stroškov iz proračuna. 

 

Župan, v celotni državi je vedno večja želja po koncesionarjih, zaradi pomanjkanja sredstev in 

na podlagi tega, se vedno več občin odloča za javno zasebno partnerstvo. 
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Župan odpre razpravo. 

 

Bojan Potrč, v bistvu bi samo vprašal, ali je namen te investicije, da bi v teh objektih bila 

konstantna temperatura? 

 

Darinka Ratajc, ta koncesijski akt je za dobavo energije, sistem ogrevanja in hlajenja je že 

obstajal. Na starem sistemu ne deluje sistem vpihovanja zraka in toplote in to bi preko javno 

zasebnega partnerstva uredili. Takrat, ko smo se mi začeli pogovarjati o tem, smo imeli zelo 

velike stroške plina in imeli smo zastarele plinske peči. Za to investicijo smo se odločili, ker 

smo z tem uredili ogrevanje in obnovili peči. V sami ponudbi se na začetku nismo pogovarjali 

o hlajenju, vendar je smiselno uporabiti to, ker nam sistem omogoča. 

 

Ivan Zorec, bil sem že v treh objektih, pa je videti, da zadeva ne funkcionira. Bil sem v 

gornjih prostorih Gasilskega društva Destrnik in je bilo mrzlo, ali je potrebno predhodno 

javiti, kdaj morajo biti prostori topli? V ordinaciji fizioterapije je bilo hladno in si je grel 

prostore z dodatnimi grelnimi telesi. 

 

Župan, dotok toplote ne bi smeli prekinjati in pri tem načinu ogrevanje gre za nižjo 

temperaturo vode in zato se prostor ne more takoj ogreti. V telovadnici in Volkmerjevem 

domu to neprestano teče in je temperaturo vedno med 16-18 stopinj, ko ni nikogar v objektu. 

V ordinaciji fizioterapije imamo problem, tam je edina varianta, da mu dodatno vgradimo 

grelna telesa, saj ima tri zunanje stene in še strop je zunaj. Dodali bi še mu naj dodatni stenski 

radiator. Kar se tiče gasilcev, tako kot je dogovorjeno z Turističnim društvom, je potrebno 

pravočasno javiti na telefonsko številko, ki so jo prejeli, kdaj morajo imeti toplo. 

 

Elizabeta, ohlajevanje stane občino 300 eurov na leto, jaz mislim, da je ta znesek ugoden. 

 

Ker druge razprave ni bilo, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 20 

Občinski svet Občine Destrnik daje soglasje k sklenitvi Aneksa št. 1 h koncesijski pogodbi št. 

014-3/2015-18 z dne 18. 8. 2015 za energetsko pogodbeništvo v objektih Občine Destrnik.  

Ta sklep prične veljati naslednji dan po sprejemu na občinskem svetu Občine Destrnik.  

 Sklep sprejet: 10 za, 0 proti   

 

Župan, prehajamo na tisti del seje, ki se nanaša na politiko gospodarjenja z nepremičninami, 

zato predlagamo, da od točke 17 – 22 zapremo za javnost. 

 

Ker na to ni bilo razprave, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 21 

Občinski svet Občine Destrnik na podlagi 30. člena Poslovnika občinskega sveta Občine 

Destrnik zapre sejo za javnost pri naslednjih  točkah dnevnega reda: 

- 17. točka - Sklep o prodaji nepremičnine – k. o.  Gaj 

- 18. točka - Sklep o prodaji nepremičnine – k. o.  Jiršovci 

- 19. točka - Sklep o prodaji nepremičnine – k. o.  Janežovski Vrh 

- 20. točka - Sklep o nakupu nepremičnine – k. o.  Destrnik 

- 21. točka - Sklep o nakupu nepremičnine – k. o.  Destrnik (Zasadi) 

- 22. točka - Sklep o nakupu poslovnih prostorov – k. o.  Janežovski Vrh 

 Na seji so zraven župana in članov občinskega sveta lahko prisotni člani občinske uprave. 

 Sklep sprejet: 10 za, 0 proti   
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Ad. 17. Sklep o prodaji nepremičnine – k. o.  Gaj 

Župan, generalna za naslednje točke bi povedal, da letos prvič dobivamo najemnino za najem 

kmetijskih zemljišč. Kar se tiče kmetijskega zemljišča za obrtno poslovno cono, na podlagi 

vseh mnenj, ki jih imamo ne moremo spremeniti prostorskega načrta, da bi tu imeli obrtno 

poslovno cono. Zato predlagamo, da si del zemljišča obdržimo za veliko nogometno igrišče in 

atletsko stezo, preostali del pa prodamo. Na drugi strani, pa se nam ponujajo nakupi zemljišča 

v samem centru Destrnika. In bi zraven Zdravstvenega doma uredili prireditveni prostor. Z 

postavitvijo Zdravstvenega doma, se je prireditveni prostor zmanjšal in je prav, da to uredimo.  

Pri 17. točki dnevnega reda, imamo prvo tako stvar, kjer gre za prodajo in sicer je solastnica 

tega zemljišča naša občina, na podlagi delitvene bilance bivše občine Ptuj. Prav je, da se za to 

zemljišče uredi lastništvo, saj ga nismo nikoli koristili mi, ampak Direkcija. 

 

Bojan Potrč, na seji Odbora za plan in finance, smo obravnavali omenjeno gradivo in gre za 

parcele v k .o. Gaj, Odbor ni videl nobenih zadržkov, da tega sklepa ne bi potrdil Občinski 

svet. 

 

Župan, tudi na Kolegiju županov je bilo dogovorjeno, da bi vse občine prodale svoje deleže.  

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 22 

Občina Destrnik proda lastni delež nepremičnin parc. št. 441/415, v izmeri 18 m², parc. št. 

677/2, v izmeri 49 m², parc. št. 441/399, v izmeri 650 m², parc. št. 441/395, v izmeri 298 m² in 

parc. št. 441/392, v izmeri 1963 m², vse k.o. (2661) Gaj in sicer do 345000/10000000, po 

uradno ocenjeni vrednosti, ki skupaj z DDV (22%) znaša 1.618,98 EUR, na podlagi metode 

neposredne pogodbe Republiki Sloveniji zaradi izkazane javne koristi za izvedbo preureditve 

železniške postaje. 

Kupec plača odškodnino v enkratnem znesku 30. (trideseti) dan od dneva, ko kupec prejme 

notarsko overjeno pogodbo in račun ter dokazilo o vložitvi zemljiškoknjižnega predloga za 

vknjižbo lastninske pravice v navedenem deležu v korist Občine Destrnik. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti   

 

Ad. 18. Sklep o prodaji nepremičnine – k. o . Jiršovci 

Župan, gre za prodajo nepremičnine v Jiršovcih, ki jo je občina prejela na podlagi pogodbe o 

preužitku. 

 

Bojan Potrč, Odbor za plan in finance je obravnaval predlog sklepa o prodaji nepremičnine. 

Odbor ne vidi nobenega zadržka, da se sklep ne bi potrdil. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Silvester Horvat, se strinjam z prodajo, in je prav da prodamo takrat, ko je povpraševanje in 

da nam ne nastajajo dodatni stroški vzdrževanja. 

 

Milan Kuri, ali je res, da je to že odkupljeno in da je kupec vnuk? 

 

Župan, do sedaj smo že imeli tri krat na oglasni deski in nismo morali prodati, sedaj ko se je 

pojavil kupec, pa je prav, da zadevo prodamo. Lahko pa rečem, da je kupec znan. 

 

Ker druge razprave ni bilo, je Župan predlog sklepa podal na glasovanje. 
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Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 23 

Prodata se nepremičnini s parc. št. 872/2 in *88/1, obe k.o. Jiršovci (365).  

Vrednost nepremičnin iz prejšnjega odstavka znaša 11.337,00 EUR in je določena na podlagi 

uradne cenitve. 

Prodaja navedene nepremičnine se v skladu s peto alineo 23. člena Zakona o stvarnem  

premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti opravi na podlagi neposredne 

pogodbe. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti   
 

Ad. 19. Sklep o prodaji nepremičnine – k. o.  Janežovski Vrh 

Župan, to so nepremičnine, ki so bile predvidene za poslovno cono. Z izdelovalcem našega 

OPN in predstavniki Ministrstva za okolje in prostor smo prišli do zaključka, da je nesmiselno 

zadevo naprej še voditi pod obrtno poslovno cono. Leta 2011 je bil sprejet OPN, brez soglasja 

za veljavnost 73. člena OPN in na tem mestu ni možno zgraditi obrtno poslovne cone. En del 

tega zemljišča bomo predvideli za športni del, drugi del pa je kmetijski del, ki bi ga tudi 

prodali. 

 

Bojan Potrč, Odbor za plan in finance ne vidi nobenih zadržkov, da se to zemljišče ne bi 

prodalo. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 24 

Prodajo se nepremičnine s parc. št. 245/2, 246, 247, 248, 249 in 250/1, vse k.o. Janežovski 

Vrh (370).  

Skupna vrednost vseh nepremičnin iz prejšnjega odstavka znaša 65.000,00 EUR. 

 Prodaja navedenih nepremičnin se opravi na podlagi postopka zbiranja ponudb.  

Sklep sprejet: 8 za, 1 proti, 1 vzdržan   
 

Ad. 20. Sklep o nakupu nepremičnine – k. o. Destrnik 

Župan, to zemljišče je zamenjava za zemljišče k. o. Janežovski Vrh, načrtovano je še da 

prodamo nekaj nepremičnin, in da bi zbrali dovolj sredstev, da bi prišlo do nakupa tega 

zemljišča od g. Arnuš Otmarja. 

 

Bojan Potrč, Odbor za plan in finance je obravnaval predlog sklepa o nakupu tega zemljišča. 

Odbor se je strinjal, da to zemljišče predstavlja veliki potencial za občino. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Elizabeta Fras, mislim da je to dobra poslovna poteza, saj smo z gradnjo Zdravstvenega doma 

zmanjšali prireditveni prostor in je prav, da ta prostor povečamo in ob vsaki prireditvi nam 

primanjkujejo parkirni prostor in to je sedaj odlična priložnost, da to uredimo.  

 

Ivan Zorec, zanima me, kdo bo zagotovil ostalih 50% denarnih sredstev, glede na priloženo 

cenitev. 

 

Župan, prodajalci so nam ponudili samo zemljišče, katero je ocenjeno na 104.000 eurov. Kar 

se tiče stavbe, se bomo pogovarjali v tej smeri, da bi v okviru javnega zasebnega partnerstva 

zadevo izpeljali, naš vložek pa bilo zemljišče. Ta trenutek se pogovarjamo samo o zemljišču. 

 



 12 

Žiga Volgemut, cenite te stavbe je nerealna, saj je stavba v zelo slabem stanju na prvi pogled. 

 

Župan, zakaj danes govorimo o tem, če se želim sploh pogovarjati o nakupu tega zemljišča, 

moram za to imeti sklep Občinskega sveta. 

 

Milan Kuri, sem proti temu nakupu, sem bil proti pri prejšnji točki, stanje v Evropi se 

popravljajo in ta poslovna cona v Janežovskem Vrhu je na strateški točki. Zamislite se, da bi 

tu na tem prostoru pred Zdravstvenim domom imeli obrtno poslovno cono in spet bomo imeli 

pritožbe. Če bomo zemljišče v Janežovskem Vrhu prodali, bomo to pred Zdravstvenim 

domom kupili, morali bi imeti boljšo vizijo za naprej. 

 

Župan, ne govorimo o obrtno poslovni coni, govorimo o tem, da bi oživeli ta objekt, ter da bi 

zadevo uredili na podlagi javno zasebnega partnerstva. Ne vidim nič slabega, glede trgovine. 

Tudi obrtna cona tukaj ne bo, en del obrtne cone imamo predvidene pri Režijskem obratu. 

 

Silvester Horvat, bom podprl predlog tega sklepa, ker se mi zdi smiselno, da bi ti dve zadevi 

zamenjali. Bi pa prosil, da nam razložite primanjkljaj 30.000 eurov. 

 

Župan, ves čas imamo predvidene nepremičnine za prodajo, kot so stavbne parcele v Drstelji, 

gozd v Janežovskem Vrhu, Maruhova hiša, gozd v Drstelji, domačija na Strmcu, zemljišče v 

Zasadih, to so parcele, ki jih je občina kupila, ali prejela na zapuščinskih. 

 

Darinka Ratajc, povezali smo se z agencijo, ki bo poskušala zemljišča prodati. Bili so že na 

terenu in so si zadeve ogledali, prodajali pa bodo po vseh možnih načinih. 

 

Ker druge razprave ni bilo, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 25 

Občina Destrnik kupi nepremičnine s parc. št. 270/10, 270/11, 270/12, 270/13, 270/14, 

270/15, 270/16, 270/17, 270/18, 270/19, 270/20 in 270/21, vse k.o. Destrnik (363), zemljišča v 

skupni izmeri 5.226 m2 in objekt v izmeri 1.002 m2 za kupnino v višini 100.000,00 EUR.     

Sklep sprejet: 9 za, 1 proti 
 

Ad. 21.  Sklep o nakupu nepremičnine – k. o.  Destrnik (Zasadi) 

Župan, vedno je problem parkiranja pri pokopališču, to zemljišče leži med Bolčevičem in 

Murko Jankom. Gre za 7 arov zemljišča, zadevo smo si ogledali in na tem prostoru bi lahko 

parkirali od 20 do 25 avtov. 

 

Bojan Potrč, Odbor za plan in finance predlaga, da se ta sklep potrdi. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Elizabeta Fras, strinjam se z tem sklepom, ker imamo pomanjkanje parkirišč pred 

pokopališčem in je prav, da se zadeva kupi. 

 

Župan, ta parcela je gradbena parcela. 

 

Ker druge razprave ni bilo, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 
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Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 26 

Občina Destrnik kupi nepremičnino s parc. št. 455/0, k.o. Destrnik (363), zemljišče v izmeri 

707 m2.     

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 
 

Ad. 20. Sklep o nakupu poslovnih prostorov – k. o.  Janežovski Vrh 

Župan, ta točka se nanaša na poslovno stavbo, ki je bila zgrajena pred tremi leti. Ta stavba je 

dobila novega lastnika in ta lastnik je ponudil del prostorov občini. Prvotni investitor toži 

občino za odškodnino, čeprav več ni lastnik te stavbe. Za 1.219.000 eurov je podjetje Lipa, 

kupilo na javni dražbi ta objekt. Novi lastnik se zaveda, da bo težko oživel to stavbo. Ne 

moremo pa si predstavljati, da bi še imeli en spomenik. Organizirali smo ogled prostorov, naš 

predlog je 618.000 eurov, ne glede na to, ali mi to potrebujemo ali ne. Nakup je odvisen, ali 

bo ponudnik sprejel našo ponudbo. Na Odboru za plan in finance je bil predlog, da naj 

pridobimo podatek, koliko stroškov še bomo imeli z opremljanjem prostora. Vsi stroški, kot 

so telefonija, računalniška mreža, priklop elektrike, drogovi za zastave, napisi in oprema, vsi 

ti stroški se gibljejo med 40.000 in 50.000 evri in ta sredstva so potrebna, da se bo občina 

lahko preselila. Moramo pa vedeti, da kupujemo balkone, ki pa jih ne potrebujemo in ne 

moremo drugače, kot da jih kupimo zraven. Občinski svet in občina morata reagirati na 

ponudbo Lipe. Tako, da jim moramo poslati uradno ponudbo in višino naše kupnine. V 

pogovorih med mano in g. Horvatom iz Lipe je, da bi se kupnina zmanjšala za znesek, ki so 

ga oni pripravljeni plačati za sedanjo občinsko stavbo. Ker sami imamo že veliko prostorov, 

je nesmiselno, da bi imeli dve občinski stavbi, Lipa pa ima predlog, da bi v sedanji občinski 

stavbi naredila stanovanja. Njihova ponudba je za sedanjo občinsko stavbo 100.000 eurov. In 

tudi pošta zapira svoje prostore, poštne storitve bi naj prevzela občina. Tako, da bi Lipa kupila 

celotno stavbo. 

 

Bojan Potrč, Odbor za plan in finance je obravnaval predlog sklepa o nakupu poslovne stavbe. 

V sklepu je podana najvišja cena, ki jo je Občinski svet pripravljen plačati za te prostore. 

Odbor, je podal pozitivno mnenje k predlogu sklepa. 

 

Darinka Ratajc, tečejo tožbe v zvezi s to stavbo, tožba je bila posredovana na Ptujsko sodišče, 

le to pa ga je vrnilo na sodišče za javna naročila v Ljubljani. Ta trenutek nimamo nobene 

informacije, kako daleč so zadeve. Kljub temu, da je pogodba nična, nas lahko še vedno 

tožijo. In zato moramo mi nekaj narediti, da bomo imeli dokaze za sodišče, da smo bili 

pripravljeni zadevo urediti. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Elizabeta Fras, že kar nekaj časa debatiramo o nakupu teh prostorov, o tem smo govorili že v 

prejšnji sestavi Občinskega sveta. Mislim, da so sedanji prostori za našo občinsko upravo 

primerni, bivša oblast se je odločila, da bi imeli nove poslovne prostore. Upam, da bomo 

sprejeli pravo odločitev, meni osebno ti novi prostori niso všeč, so predvsem preveliki. 

Moramo upoštevati dejstva, da moramo prostore kupiti za ustrezno ceno, na odboru smo 

predlagali, da bi staro stavbo vzel prodajalec v kupnino. Vendar na osnovi vsega tega, kar je 

bilo do sedaj in ali bomo pustili to propadati iz tega zornega kota lahko rečemo, da nas zadeva 

zanima. Upamo lahko le, da bo v teh prostorih zaživela trgovina. Bi pa predlagala, da se 

predlagani sklep dopolni z naslednjem, na kancu naj bo napisano: »ob pogoju, da se po uradni 

cenitvi vrednost za staro občinsko stavbo odbije od dela kupnine.« Upam pa samo, da smo mi 

zmožni to vzdrževati, zavedati pa se moramo da je 618.000 eurov zelo veliko. 
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Silvester Horvat, predlagam, da bi v sklep zapisali, da stroški, ki bodo nastali pred vselitvijo, 

kot je oprema in vsa inštalacija, da so lahko ti stroški maksimalno 50.000 eurov. Prosim, da 

pojasnite, kaj se zgodi z tožbo, če teh prostorov ne kupimo. 

 

Župan, cena opreme je pripravljena skupaj z g. Horvatom iz Lipe in glede na to kaj manjka. 

Glede nabave opreme, ne bi dajal  v ta sklep, ker vse kar je nad 20.000 eurov se bomo morali 

tako ali tako pogovarjati. 

 

Robert Arnuš, kako je z garancijskimi roki, mislim da so pretekli vsi roki in o tem bi moralo 

biti, kaj zapisano v sklepu. 

 

Župan, z g. Horvatom iz Lipe smo se dogovorili, da bomo vse uredili in, da bomo to urejali z 

pogodbo, če bo seveda do tega prišlo. 

 

Urša Zver, predlagam, da se sklep spremeni in sicer se briše v prvi vrstici »da spelje 

postopek« in bi moral Župan v tem trenutka moral biti pogajalec, ker če sprejmemo takšni 

sklep, Občinski svet nima več pravice o glasovanju glede nakupa poslovnih prostorov. Jaz 

osebno bi navedla, da je Župan pogajalec in da bi na koncu Občinski svet odločal o samem 

nakupu. 

 

Žiga Volgemut, se strinjam z ga. Uršo. 

 

Župan, jaz še moram vedno pridobiti soglasje Občinskega sveta, da bom lahko podpisal 

pogodbo. 

 

Ivan Zorec, se strinjam z mojimi predhodniki, sem pa tudi za to, da se v sklep doda, da 

oprema ne sme stati več kot 50.000 eurov.  Moramo pa vedeti, da je v sedanji občinski stavbi 

nova kotlovnica. 

 

Župan, jutri se pogovarjamo kako in kaj z to kotlovnico. Možnost je, da jo mi odkupimo, ali 

pa jo bo odkupila Lipa. To se bomo takrat pogovarjali, če bo prišlo do realizacije, saj je 

cenilec ocenil sedanjo občinsko stavbo na okrog 180.000 eurov. 

 

Ivan Zorec, bojim se, da bo potem prišlo do tega, da bo stavba stala nad 700.000 ali 800.000 

eurov. Občani so proti takšnemu nakupu, jaz sem za to, da objekt rešimo, vendar ne za vsako 

ceno. 

 

Župan, mi imamo cenitev, za katero pravijo, da je realna. Prvi del sklepa moram biti napisan 

tako kot je napisan sedaj, predlagam, da zraven sprejmete še en sklep v katerega vpišete vse 

vaše zahteve in predloge. 

 

Silvester Horvat, kakšni so odnosi glede tožbe Em-grad? 

 

Župan, pravnik z naše strani je napisal, da je bilo neupoštevanje javnega naročila, ob podpisu 

pogodbe ni bilo gradbenega dovoljenja, zemljišča še niso bila prenesena. Odvetnik je rekel, da 

so zadeve, ki niso bile rešene, zelo pomembne pri sami sodbi. Odvetnik nam zagotavlja, da 

takrat ko bo pogodba razveljavljena ni več obligacijskega razmerja, potem pa nas lahko g. 

Emeršič toži za gospodarsko škodo. 

 

Silvester Horvat, če prav razumem, to ni kupnina, vendar lahko plačamo 1,5 mio eurov 

odškodnine kot izguba dohodka, 1,5 mio eurov je vrednost objekta. G. Emeršič pa je 

zaokrožil na 3 mio eurov, vendar med tem časom on ni več lastnik objekta. 
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Branko Horvat, tale cenitev je bila opravljena 618.000 eurov plus DDV, takrat je to izhajalo iz 

celotne vrednosti stavbe, ki je bila 1,7 mio eurov. Mislim, da je naša ponudba realno 

nastavljena na sedanje razmere. Župan in predstavnik Lipe se bosta pogajala, vendar ni 

rečeno, da bo naša obveljala. Svetniki se bomo morali enkrat odločiti, kako in kaj s tem. 

Pretirano odlašanje z to odločitvijo nam lahko samo škodi. 

 

Urša Zver, moj namen ni bil, da bi odlašali, gre samo zato, da danes ne sprejmemo končne 

odločitve glede nakupa. 

 

Elizabeta Fras, vse to kar smo do sedaj povedali je res, osnovno dejstvo je, da se mora zadeva 

enkrat rešit. Ne vem, če je ta odločitev pravilna, zgodi pa se nam lahko, da bomo plačevali 

kakšne dodatne stroške. Zagotovo je na nas velika odločitev in tudi od zunaj so zelo veliki 

pritiski. 

 

Župan, odgovoren je Občinski svet, katerega pa vodi Župan. Jaz mislim, da je definicija 

sklepa formalna in vsi vemo kaj sklep nalaga. Vse vaše ostale predloge, pa sprejmite v novem 

sklepu, ki ga boste izoblikovali. Zavedati pa se morate, da bomo morali na sodišče predložiti 

tudi ta sklep, ko bo zadeva na sodišču tako daleč. 

 

Ker druge razprave ni bilo, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 27 

Občinski svet Občine Destrnik pooblašča župana Vladimirja Vindiš, da spelje postopek 

nakupa poslovnih prostorov v stavbi št. 248, posamezni del št. 1, k.o. Janežovski Vrh (370) 

skupaj s solastnino na skupnih prostorih in solastnino na parkirišču ter ostalem 

funkcionalnem zemljišču,  s tem da kupnina ne sme biti višja od  618.000 EUR z DDV, ob 

pogoju, da je sedanja občinska stavba del kupnine. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 
 

 Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 28 

Vrednost sedanje občinske stavbe se odšteje od dela kupnine. 

Župana se pooblasti kot pogajalca in o končnem nakupu poslovnih prostorov odločba 

Občinski svet. 

Oprema z vsem informacijskih sistemom ne sme presegati 50.000 eurov z DDV. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 
 

Ad. 23. Pobude in vprašanja 

Župan, v tem trenutku je najpomembnejše, da se v soboto udeležimo čistilne akcije. V nedeljo 

17. 4. 2016 bodo nadomestne volitve, prosim da naj potekajo mirno in da ne bi bilo 

nestrpnosti. 

 

Branko Horvat, 17. 3. 2016 je bil sestanek predsednikov vaških odborov, sestali smo se z 

namenom, da se seznanijo z vsebino vzdrževanja infrastrukture v lanskem letu, ter o prehodu 

med Gradnjami in Režijskim obratom. Opredelili smo načrt vzdrževanja za letošnje leto. 

Seznanili smo jih tudi z nabavo opreme v Režijskem obratu. V lanskem letu je bil v prvi vrsti 

pomemben dejavnik ureditev okolice okrog vrtca in zato je potem narejeno manj na 

vzdrževanju cest. Ljudem, ki so bili zaposleni na Gradnjah jim je na letni ravni primanjkovalo 

300 ur, sedaj imajo vsi zaposleni vse ure. Seznanili smo jih s potekom čistilne akcije, kje se 

bodo zbrali po vaseh. Dogovorili smo se, da se meseca septembra spet dobimo. 

 

Elizabeta Fras, ali je že posejana trava okrog vrtca? 
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Župan, v jeseni, ko smo navozili zemljo in zadevo splanirali, je sledilo 2 – 3 mesece 

razpreveljenje. Sedaj je zadeva tako daleč, da bomo lahko posejali travo. Dela se na tem, da bi 

nabavili tudi igrala. 

 

Majda Kunčnik, ne rabite se obremenjevati z igrali, glavno je, da bo trava. Ker bodo sedaj 

otroci iz šole začeli uporabljati šolsko igrišče in bo potem vrtec imel oteženo uporabljanje 

športnega igrišča. 

 

Robert Arnuš, ali je kakšna varianta, da bi se nad tribunami na igrišču, naredila streha, da bi 

bilo vsaj malo sence? 

 

Darinka Ratajc, lahko si pridobimo ponudbe. 

 

Župan, tudi Društvo upokojencev bi želeli imeti prostor, kjer bi se uredilo rusko kegljišče. 

 

Bojan Potrč, zaradi večje varnosti bi bilo potrebno pri Pauko Branku v Jiršovcih in pod 

Samcem narediti ograjo. Pri Potočnik Tereziji bi se naj vzele ven kanalete in se bi naj naredila 

asfaltna mulda, te kanalete pa bi se prestavile pod Sužnika. 

 

Ivan Zorec, potrebno bo pripraviti vseh nepremičnin, ki so v lasti občine. Danes sem slišal, da 

je vaških odborom bil predstavljena vsebina vzdrževanja infrastrukture v lanskem letu. Sem 

član Odbora za infrastrukturo, pa o tem nisem bil seznanjen. 

 

Župan, bomo sklicali Odbor. 

 

Urša Zver, kako je z postavitvijo ogledala pri naši hiši, in sicer na križišču, ko prideš iz Doliča 

na glavno cesto? 

 

Darinka Ratajc, ogledalo je nabavljeno, potrebno je še pridobiti soglasje, kje lahko ogledalo 

postavimo. 

 

Silvester Horvat, ljudje govorijo, da občina kupuje zemljišče od cerkve pri vežici, ali je na 

tem kaj resnice? 

 

Župan, pripravili smo projekt za ureditev vežice, vendar lastnica zemljišča za vežico je 

cerkev, zadeve ne kupujemo, sestavili smo le pogodbo o stavbni pravici. Ta trenutek se dela le 

čistopis pogodbe za stavbno pravico. 

 

Ad. 24. Razno 

 

Ker druge razprave ni bilo, se je Župan zahvalil za udeležbo na današnji seji in sejo zaključil. 

 

 

11. redna seja Občinskega sveta Občine Destrnik se je zaključila ob 20.06 uri. 

 

Zapisala : Sonja Mahorič                                          

 

                                                                                                         Župan Občine Destrnik:                                                                                                                                                                                                                                                            

 Vladimir Vindiš 
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